

PUBLIC ARCHIVES OF CANADA  
MANUSCRIPT DIVISION

ARCHIVES PUBLIQUES DU CANADA  
DIVISION DES MANUSCRITS

CLUB D'ACCUEIL

MG 28, I 223

Finding Aid 133 / Instrument de Recherche 133

Prepared by Socio-Economic Section  
in 1975

Préparé de la Section Socio-économique  
en 1975

FINDING AID # 133

Subject Files, 1970-75 (364 pages, 1 Vol.).

<u>File</u>	<u>Subject and Date</u>	<u>Extent</u>
1	Memorandum on bilingualism, Club d'Accueil, and the Alliance for the development of bilingualism in the Canadian Capital Region, by R.A.J. Phillips, 3 February 1975.	3 pp.
2	Club d'Accueil d'Ottawa, 1970-71. Correspondence, minutes of meetings, list of members, departmental contacts and general information	43 pp.
3	Recueil d'information, Club d'Accueil, n.d.	64 pp.
4	Conference on bilingualism, October 24-26, 1971. Preparations, correspondence, news releases, mailing lists ....	30 pp.
5	Compte rendu d'une conférence sur le bilinguisme et biculturalisme, Château Montebello, les 18, 19 et 20 avril 1971 et copie dactylographiée corrigée.	112 pp.
6	Report of the conference on bilingualism and biculturalism, Château Montebello, April 18, 19 and 20, 1971.	47 pp.
7	Provisional Council of Montebello, 1971. Correspondence, memoranda, recommendations.	27 pp.
8	Copies of newspaper clippings concerning bilingualism in the National Capital Region and the Montebello conference, 1971.	9 pp.
9	Alliance for Bilingualism, n.d., 1972-73. Alliance pour le bilinguisme, n.d., 1972-73. Correspondence, constitution, memoranda, logo.	20 pp.
10	Appendices, n.d., list of delegates, questionnaire related to bilingualism and biculturalism	9 pp.

INSTRUMENT DE RECHERCHE N° 133

Dossiers-matière, 1970-1975 (364 pages, 1 vol.).

<u>Dossier</u>	<u>Sujet et date</u>	<u>Importance</u> <u>matérielle</u>
1	Notes au dossier sur le bilinguisme, Club d'Accueil et Alliance pour le bilinguisme dans la région de la capitale nationale, par R. A. J. Philips, 3 février 1975.	3 p.
2	Club d'Accueil d'Ottawa, 1970-1971. Correspondance, procès-verbaux, listes de membres, rapports avec les ministères et renseignements généraux.	43 p.
3	Recueil d'information, Club d'Accueil, s.d.	64 p.
4	Conférence sur le bilinguisme, 24-26 octobre 1971. Préparation, correspondance, communiqués de presse, listes d'adresses ...	30 p.
5	Compte rendu d'une conférence sur le bilinguisme et le biculturalisme, Château Montebello, les 18, 19 et 20 avril 1971 et copie dactylographiée corrigée.	112 p.

- 6 Report of conference on bilingualism and biculturalism Château Montebello, April 18,19 and 20, 1971. 47 p.
- 7 Conseil provisoire de Montebello, 1971.  
Correspondance, notes, recommandations. 27 p.
- 8 Copies de coupures de presse relatives au bilinguisme dans la région de la capitale nationale et à la conférence de Montebello, 1971. 9 p.
- 9 Alliance pour le bilinguisme, s.d., 1972-1973.  
Alliance for Bilingualism, n.d., 1972-1973.  
Correspondance, statuts, notes, symbole. 20 p.
- 10 Appendices, s.d., liste des délégués, questionnaire sur le bilinguisme et le biculturalisme. 9 p.